

213 SESA 06 B

Committees – Commissions



NATO Parliamentary Assembly
Assemblée parlementaire de l'OTAN

Amendments to draft Resolutions debated in the Committees

Amendments to the draft Resolutions debated **in the Committees** must be **signed** by at least **three member or associate delegates from three countries, or** by the **leader** of a member or associate delegation **on behalf of his/her delegation.**

The **name** of the delegate who **will present** the amendment must **appear first.**

Amendments must be handed **to the Secretary of the Committee.**

Deadline for the submission of amendments to the Committee draft Resolutions	
Economics and Security Committee:	10.15 on Tuesday 14 November
Committee on the Civil Dimension of Security:	15.30 on Tuesday 14 November
Defence and Security Committee:	15.30 on Tuesday 14 November
Political Committee:	15.30 on Tuesday 14 November
Science and Technology Committee:	10.00 on Wednesday 15 November

Amendements aux projets de résolution débattus en commission

Les amendements aux projets de résolution débattus **en commission** doivent être **signés** par un minimum de **trois délégués de trois pays membres ou associés, ou** par le **chef** d'une délégation d'un pays membre ou associé, **au nom de sa délégation.**

Le **nom** du signataire qui **présentera** l'amendement doit **apparaître en premier.**

Les amendements doivent être remis **au secrétaire de la commission.**

Date limite pour le dépôt des amendements aux projets de résolution
des commissions

Commission de l'économie et de la sécurité :	10h15, le mardi 14 novembre
Commission sur la dimension civile de la sécurité :	15h30, le mardi 14 novembre
Commission de la défense et de la sécurité :	15h30, le mardi 14 novembre
Commission politique :	15h30, le mardi 14 novembre
Commission des sciences et des technologies :	10h00, le mercredi 15 novembre